

## Excelsior® HE Product Information

### Excelsior® Stainless Steel Hoses\*

\* (Available exclusively in Dishwasher Essentials Kit Only)



- **A top quality hose:** Working temperature up to 158° F. (Indoor use only)
- **Burst proof design:** Working pressure up to 125 PSI, and up to 1500 PSI burst strength.
- **3/8" Female garden hose connection and 3/8" Male elbow:** featuring 90° goose neck end, 6 foot length, 13mm hose outer diameter brass nickel plated nuts, ferrules and nipples that fit all washers allowing them to fill faster. Elbow connectors allow for better water flow; reducing water knock and reduced space requirements at time of installation.
- **Corrosion resistant** extra strength stainless steel braided.
- **Certified and tested** IAPMO R&T, AB 1953 Lead free, NSF61, UPC™ and cUPC™ National Standards.
- **Exclusive 5 year warranty:** Excelsior® Stainless Steel Hoses are guaranteed for quality and workmanship PLUS up to \$1,000 towards the owner's home insurance deductible in the event of water damage caused by a breakdown of the Excelsior hoses. (See terms and conditions for full details).

For full terms and conditions please visit [www.phoenixamd.com/pdf\\_downloads/HOSEDW-TC01E.pdf](http://www.phoenixamd.com/pdf_downloads/HOSEDW-TC01E.pdf)

### Excelsior® HE Dishwasher Detergent



- **ALL-in-One Dishwasher Solution** that has a built-in degreaser, stain remover & rinse aid to remove grease, tough food stains and cooked-on messes, providing you with a powerful clean and shine every time while leaving behind a gentle citrus scent.
- **Long-lasting & Easily Soluble** each container includes 90 water-soluble dishwasher pods used especially for high-efficiency dishwashers. It's phosphate-free and safe on septic systems.
- **30 Day Love It / Adore It Guarantee** or your money back!
- **No Stinky Washer Warranty** guarantees that no odors will develop in your machine for its' lifetime, when you use Excelsior® HE dishwasher detergent t exclusively in your new dishwasher.

For more information on the 30 day "Love It/Adore It" Guarantee, please visit [www.phoenixamd.com/pdf\\_downloads/HE-LOVEIT-SP-E.pdf](http://www.phoenixamd.com/pdf_downloads/HE-LOVEIT-SP-E.pdf)

For more information on the "No Stinky Washer Warranty", please visit [www.phoenixamd.com/pdf\\_downloads/HE-NOSTINK-SP-E.pdf](http://www.phoenixamd.com/pdf_downloads/HE-NOSTINK-SP-E.pdf)

### Excelsior® Machine Cleaner & Deodorizer



- **Removes odor causing residues and film** build-up inside HE machines using the natural power of enzymes.
- **Get 5 cleanings** per bottle with this concentrated formula that uses only 50ml per dose.
- **Environmentally friendly** formula that's phosphate and bleach free, and leaves behind an invigorating fresh lemon scent.

## Installing Your Hose

**Recommended:** Where required by law use the services of an accredited installer.

**IMPORTANT:** for indoor use only. Do not over-tighten couplings or use tape or sealants on valve when attaching to faucets or washer, as damage can result.

Follow the steps below to connect the water to your new washer:

Prior to beginning installation, for SAFETY, ensure power and water are turned off.

1. Gently tip the new unit on its back for easier access to plumbing and electrical connections.
2. Using a screw driver remove the front bottom access panel to your machine.
3. Attached the 90 degree elbow fitting from the Excelsior® Stainless Steel Hose onto the water valve on the dishwasher. **Recommended: Use Teflon tape on the tread to reduce chances of leakage.**
4. Route the new Excelsior® Stainless Steel Hose through the hole between the sink cabinet and the unit's installation location.
5. Next, attach the new drain hose (*not included with Excelsior® Stainless Steel Hose*) and route it through the cabinet hole between the sink cabinet and the dishwasher.
6. Now follow the installation guide for your machine, to complete the electrical connections.
7. Tip the unit upright and slide it into its place.
8. Attach the new drain hose to the sink tailpipe or disposal, making sure the hose arches higher than the drain inlet.
9. Next attached the new water supply line to the shut off valve. Use pliers to ensure a tight fit.
10. Turn on the water supply and check for leaks. Retighten any connections if necessary.
11. Secure the unit using brackets and replace the front access panel to your machine.
12. Restore power and test your unit to ensure it functions correctly.



## Instruction Booklet & Warranty Terms

For Dishwasher Essentials Kit

For questions, please call us at 1-800-661-7313  
or email us at [service@soswarranty.com](mailto:service@soswarranty.com)

### Excelsior® Family of Home Care Products

#### Kitchen Care Collection

Excelsior® Stainless Steel Cleaner and Polish  
Excelsior® Ceramic Cooktop Cleaner and Polish  
Excelsior® HE Complete Dishwasher Solution

#### Home Care Collection

Excelsior® Fabric & Microfiber Stain Remover  
Excelsior® 2-in-1 Revitalizing Leather Care Cleaner & Protector  
Excelsior® Revitalizing Leather Care Cleaner & Protector  
Excelsior® Bycast Leather & Vinyl Cleaner  
Excelsior® 2-in-1 Revitalizing Wood Care Cleaner & Polish

## Informations de produit Excelsior® HE

### Excelsior® tuyaux en acier inoxydable\*

\* (Disponible exclusivement dans la trousse les essentiels)



- **Un tuyau de qualité supérieure** : température de fonctionnement allant jusqu'à 70 °C (158 °F). (Pour un usage à l'intérieur seulement.)
- **Résistant à l'éclatement** : En opération pression de travail jusqu'à 125 PSI, et résistance à l'éclatement jusqu'à 1 500 PSI.
- **Raccord de tuyau d'arrosage femelle de 3/8 po et coude mâle de 3/8 po** : présente une extrémité en col de cygne de 90°, une longueur de 6 pi, un diamètre extérieur de tuyau de 13 mm ainsi que des écrous, des bagues et des mamelons en laiton nickelés convenant à tous les lave-vaisselle afin de permettre un remplissage rapide. Les raccords coudés permettent une meilleure circulation de l'eau, réduisent les coups de bélier et les besoins en espace au moment de l'installation.
- **Résistant à la corrosion**, plus résistant avec tressage en acier inoxydable.
- **Normes nationales** IAPMO R&T, AB 1953 sans plomb, NSF61, UPC™ et cUPC™ certifiées et testées
- **Garantie exclusive de 5 ans** : Les tuyaux en acier inoxydable Excelsior® sont garantis pour la qualité et fabrication, PLUS jusqu'à 1 000 \$ de réduction de la franchise d'assurance habitation en cas de dégâts d'eau causés par un tuyau Excelsior® défectueux. (Voir les termes et conditions pour plus de détails)

Veillez visiter le site [www.phoenixamd.com/pdf\\_downloads/HOSEDW-TC01F.pdf](http://www.phoenixamd.com/pdf_downloads/HOSEDW-TC01F.pdf) pour connaître les conditions générales complètes.

### Détergent pour lave-vaisselle Excelsior® HE



- **La solution tout-en-un pour lave-vaisselle** comprend un dégraissant, un détachant et un agent de rinçage intégré qui éliminent la graisse, les taches de nourriture tenaces et les saletés cuites, pour un nettoyage et une brillance exceptionnels à tous les coups, tout en laissant un doux parfum d'agrumes.
- **Longue durée et facilement soluble** : chaque contenant comprend 90 capsules hydrosolubles utilisées spécialement pour les lave-vaisselle à haut rendement. Elles sont sans phosphate et sans danger pour les installations septiques.
- **30 jours de garantie « Adorez-le »**, ou votre argent remis !
- **La garantie « Je ne sentirai pas »** garantit qu'aucune odeur ne se développera dans votre machine pendant sa durée de vie, lorsque vous utilisez le détergent pour lave-vaisselle Excelsior® HE exclusivement dans votre nouveau lave-vaisselle.

Veillez visiter le site [www.phoenixamd.com/pdf\\_downloads/HE-LOVEIT-SP-F.pdf](http://www.phoenixamd.com/pdf_downloads/HE-LOVEIT-SP-F.pdf) pour plus d'informations.

Veillez visiter le site [www.phoenixamd.com/pdf\\_downloads/HE-NOSTINK-SP-F.pdf](http://www.phoenixamd.com/pdf_downloads/HE-NOSTINK-SP-F.pdf) pour plus d'informations.

### Nettoyant et désodorisant pour machines Excelsior®



- **Élimine les résidus et les pellicules qui causent des odeurs** à l'intérieur des machines HE en utilisant le pouvoir naturel des enzymes.
- **Obtenez 5 nettoyages** par bouteille avec cette formule concentrée qui n'utilise que 50 ml par dose.
- **Formule écologique** sans phosphate ni agent de blanchiment, qui laisse un parfum de citron frais et vivifiant.

## Installation de vos tuyaux

**Recommandé**: La où la législation l'exige utilisé les services d'un installateur accrédité

**IMPORTANT**: pour un usage à l'intérieur seulement. Ne serrez pas trop les raccords, car cela pourrait les endommager.

Suivez les étapes ci-dessous pour raccorder l'eau à votre nouveau lave-vaisselle :

Avant de commencer l'installation, pour des raisons de SÉCURITÉ, assurez-vous que l'électricité et l'eau sont coupées.

1. Basculez délicatement la nouvelle unité sur le dos pour faciliter l'accès aux raccordements de plomberie et d'électricité.
2. À l'aide d'un tournevis, retirez le panneau d'accès inférieur avant de votre machine.
3. Fixez le raccord coudé à 90° du tuyau en acier inoxydable Excelsior® sur le robinet d'adduction d'eau du lave-vaisselle. **Recommandé : utilisez du ruban en téflon sur les raccordements pour réduire les risques de fuite.**
4. Faites passer le nouveau tuyau en acier inoxydable Excelsior® par le trou entre le meuble de l'évier et l'emplacement d'installation de l'appareil.
5. Ensuite, fixez le nouveau tuyau de vidange (*non inclus avec le tuyau en acier inoxydable Excelsior®*) et faites-le passer par le trou de l'armoire entre le meuble de l'évier et le lave-vaisselle.
6. Puis, suivez le guide d'installation de votre machine pour effectuer les raccordements électriques.
7. Basculez l'appareil à la verticale et faites-le glisser à sa place.
8. Fixez le nouveau tuyau de vidange à celui de l'évier ou au broyeur, en veillant à ce que le tuyau soit plus haut que l'entrée de l'évacuation.
9. Fixez ensuite la nouvelle conduite d'alimentation d'eau au robinet de sectionnement. Utilisez des pinces pour assurer un ajustement serré.
10. Ouvrez l'alimentation en eau pour vérifier qu'il n'y a pas de fuites. Resserrez les raccords si nécessaire.
11. Fixez l'unité à l'aide de supports et remplacez le panneau d'accès frontal sur votre machine.
12. Rétablissez le courant et testez votre appareil pour vous assurer qu'il fonctionne correctement.

Pour toute question, svp contactez-nous au 1-800-661-7313 ou par courriel à [service@soswarranty.com](mailto:service@soswarranty.com)

### La famille de produits soins de la maison Excelsior®

#### Collection pour soins de cuisine

Nettoyant & Poli pour acier inoxydable Excelsior®

Nettoyant & Poli pour table de cuisson vitroceramique Excelsior®

La solution complète pour lave-vaisselle Excelsior® HE

#### La Collection Excelsior de soins à domicile

Détachant tissu & microfibre Excelsior®

Trousse de soin revitalisante 2-en-1 pour le cuir Excelsior®

Trousse de soin revitalisante nettoyeur & protecteur Excelsior®

Nettoyant pour cuir bycast & vinyle Excelsior®

Trousse de soin revitalisant 2-en-1 pour le bois Excelsior®



## Brochure d'instructions et des Conditions de la garantie

Pour la trousse Les Essentiels  
pour lave-vaisselle